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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt schepen Bergé: Goedkeuring tarieven leerlingenvervoer: 

• Samenaankoop leerlingen vervoer voor de Tiense scholen. Dit is een jaarlijks terugkerend punt. 

Zoals bij veel zaken is ook deze kostprijs een pak duurder. 

 

Agendapunt schepen Bergé: Kweikersdag 2022: 

• Gaat door op 8 oktober 2022 in een nieuw concept. Samenwerking streekproductenmarkt, braderij 

en Kweikersdag. Niet op 10 oktober omdat dit niet in het weekend valt. Standhouders wordt geen 

deelname prijs gevraagd, enkel een waarborg. Er zijn momenteel 76 deelnemers ingeschreven. 

  

Agendapunt schepen Bergé: Kerstmarkt 2022: 

• Er wordt dezelfde opstelling gebruikt als vorig jaar met 30 kraampjes. Hiervan wordt 65% voorzien 

als food-standjes. Toewijzing gebruikt op basis van de voorschriften in het reglement. 

 

Agendapunt schepen Bergé: Winterbar 2022: 

• Dit gaat om de bar voor het stadhuis. Voordien werd dit uitgebaat door exploitant van de 

schaatsbaan. Toewijzing gebeurd nu ten voordelen van de Tiense verenigingen a.d.h.v. reglement. 

Er wordt gewerkt met een dranken lijst met vaste prijzen, aangevuld met 3 eigen dranken en 2 

versnapering. 

Raadslid Daenen: Is er een raamovereenkomst met uitbater van de schaatsbaan/bar? 

Schepen Bergé:  De raamovereenkomst was voor drie jaar voorzien. Deze was verlengbaar, maar wordt nu 

opengesteld naar de Tiense verenigingen.  

 



Agendapunt schepen Bergé: Aanpassing overeenkomst ILV ART: 

• Interlokale verenigingen van onze academie met filialen van de randgemeenten. In de 

overeenkomst worden enkele technische en boekhoudkundige aanpassingen doorgevoerd. 

 

Agendapunt schepen Bergé: Jaarverslag ILV ART: 

• Jaarlijkse rapportage van de werking. Hieruit blijkt dat het leerlingenaantal stabiel blijft. Als ook  

het verslag van de inspectie was zeer positief. “meer dan geslaagd in hun werking”.  

Raadslid Defau:  Er zijn meldingen van verschillende leerlingen die genoodzaakt geweigerd worden wegens 

plaat te kort. Het VTC functioneert goed, maar is te klein. 

Schepen Bergé:  Dat is inderdaad een nadeel van het succes. 

 

Update werking - Schepen Bergé 

Programmatie winter 2022 

Return-on-investment-methode van de Karel De Grote hogeschool werd gebruikt om een gebalanceerde 

programmatie samen te stellen.  

• Kweikersdag – 8 oktober: Jaarlijks op Grote Markt. 

• Intrede Sint - 19 november: Rondrit door handelswijk en animatie 

• Wintermagie -  9-10-11 december met 3D videomapping voorstelling.  

• Kerstmarkt en wintermarkt - 9 t.e.m. 31 december: Forum voor lokale verenigingen.  

• Er is dit jaar geen bevolkingsreceptie. (Dit staat los van de receptie voor de personeelsleden) er 

zullen wel T-bonnen aangeboden worden aan de inwoners. 

 

Raadslid Vandereyken:  Tienen Vooruit benadrukt dat het economisch niet een gepast moment is om een 

uitbundig en prijzig eindejaar programma te voorzien. 

 

Evenementen 2023 

Voorlopige programmatie:  

• 18 februari – 26 februari: carnavalstoet en kermis 

• 10 april: Paardenprocessie 

• 29 april 2023: Bloemen en plantenmarkt 

• 31 mei: Suikercorrida 

• 16 juni-26 juni: Junikermis 

• 24 juni: Langste dag  

• 30 juni – 2 juli: Sweet city festival 

• 7- 9 juli: HAP foodtruck festival 

• 15 juli: Nog te bepalen 

• 21 juli: Jazz Tienen 

• 28 – 30 juli: Suikerrock 

• 19 augustus: te bepalen 

• 26 augustus: te bepalen 

 

Er wordt gekozen voor tijdige communicatie en voorbereiding in het kader van een verbindende werking 

tussen handel en evenementen. Deze programmatie werd reeds gepresenteerd aan handelaars in 

september. 

 



Raadslid Vanderlinden: Het valt op dat er geen 11 juli viering opgenomen is in de programmatie. 

 

Agendapunt schepen Tombeur: Verplichte rapportering eerste semester: 

• Hierin valt de vooruitgang op van de sociale dienst. Ondanks geconfronteerd te worden met een 

reeks ononderbroken uitdagingen: De pandemie, vluchtelingencrisis en nu de energiecrisis. 

 

Update werking - Schepen Tombeur 

Plan van aanpak energiecrisis:  

Vaststellingen: 

- Geen objectieve toename is van nieuwe dossiers. Mogelijk steunen mensen in de eerste plaats op 

het sociaal tarief en/of beperkte reserves.  

- Toename in complexiteit van de reeds actieve dossiers. 

- Meer aanvragen bij team schuldbemiddeling.  

- Meer aanvragen bij Lokaal Advies Comité. i.k.v. afsluiting energie (overstap energiemeter)  

- Toename van diverse vragen bij het onthaal veel vragen m.b.t. info over sociaal tarief, verhoogde 

tegemoetkoming, procedures, toelichting rond (komende) afrekeningen van energieleverancier… 

 

Hoe gaat de stad hier mee om? 

- Actieve budgetmonitoring. Momenteel volgen de energiesubsidies de trent van vorig jaar. De 

huursubsidies zijn wel toegenomen als ook de tussenkomsten stookolie toegenomen  

- Zelf besparen als stad. Hier liggen verschillende opties op tafel over verschillende disciplines heen. 

- Energieloket IGS om mensen extra info te bezorgen en te sensibiliseren. Ondersteuning voor 

technische en praktische vragen. Dit wordt waarschijnlijk een fysiek loket in het sociaalhuis. 2 

halve dagen bemand.  

 

Raadslid Daenen: Is blij de plannen rond het energieloket te horen. Communiceren waar mensen terecht 

kunnen is noodzakelijk. Helaas komt dit voor veel mensen al te laat. Verschillende mensen zitten met de 

handen in het haar. 

 

Varia/vragenronde:   

Raadslid Daenen: Omtrent de problematiek van CNUZ en de sociaal tarieven in o.a. de driemolenstraat. De 

voorzitter van CNUZ komt niet tegemoet aan de vraag tot toelichting. Waarom is deze situatie nog niet 

uitgeklaard?  

Raadslid Smolders (RvB CNUZ): De informatie die in de pers gepubliceerd is niet correct. De bedragen 

vanaf mei 2021 zijn ondertussen individueel rechtgezet. Gebouw heeft destijds één gemeenschappelijke 

teller. Daardoor hadden de bewoners niet de mogelijkheid tot sociaal energie tarief. 

 

 

Raadslid Vandereyken: De Tienen Vooruit fractie had graag de kostprijs van de zomerprogrammatie 2022 

geweten. Juni kermis t.e.m. radiomodern. 

Schepen Bergé: wordt bezorgd wanneer deze is afgerond. 

 

 

Raadslid Defau: Op het college stond een punt rond een schrijven van het rijksarchief: Waarom werd dit 

punt verdaagd? 

Schepen Bergé: Stukken die ooit ter beschikking gesteld zijn worden nu terug gevraagd. Dit punt werd 

verdaagd wegens afwezigheid bevoegde personen. 

Raadslid Defau: wenst het schrijven te ontvangen. 

 



Raadslid Daenen: Er zijn meldingen van gebrekkige communicatie i.k.v. de werken op het Houtemveld.  

Schepen Bergé: De nodige aanspreekpunten van de verenigingen zijn geïnformeerd over de werken en 

alternatieve locatie. Voor alle sporten is een alternatieve locatie voorzien, behalve voor het skeeleren. Dit 

gaat genoodzaakt voorlopig buiten door. 

 

 

 

Vergadering werd gesloten om 20u18. 

 

 

 

 


